
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-02-16, § 2 

 
 Tid: 16 februari 2006 kl 15.00 – 15.40 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 2006-03-01 
  

 
 
Leif Rönngren   Mikael Söderlund 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Mikael Söderlund (m), vice ordförande 
Hasan Dölek (s) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s) 
Martina Lind (fp) 
Johanna Nilsson (s) 
Åsa Romson (mp) 
Gunnar Sandell (s) 
Kajsa Stenfelt (v) 

 
Ersättare 

 Helena Bonnier (m), tjänstgörande 
Bo Ekvall (s) 
Maurice Forslund (kd), tjänstgörande 
Gunilla Hansson (s) 
Kenneth Nilsson (s) 
Ewa Schenström (m) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Jan Tigerström (m) 
Ornina Younan (s) 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Anita Forsberg, Lars Fränne, 
Lennart Gustafsson, Bengt Hjelm, Gunnar Jensen, Torsten Samuelsson, Martin 
Skillbäck samt borgarrådssekreteraren från roteln Petra Nieto. 

 
  

 



  

§ 2 
Frågor för beredning och information från kontoret 
 
Försäljning av samtliga aktier i Fastighets AB Bangårdsposten m m 
Dnr M2006-554-00109 
--------------------------------------------------------------------------------- 
 
Projektledare Martin Skillbäck vid markkontoret informerade om bordlagt ärende 43 
vid dagens sammanträde, nämligen försäljning av samtliga aktier i Fastighets AB 
Bangårdsposten m m. 
 
Beslut 
 
Marknämnden tackade för informationen. 
 
 
Skrivelser för beredning 
----------------------------- 
 
Anmälan gjordes av inkommen skrivelse till marknämnden enligt följande: 
 
 En ny stadsdel i Årsta av vice ordföranden Mikael Söderlund (m). 

Beslut 
 
Marknämnden beslöt att överlämna skrivelsen till markkontoret för beredning. 
 
 
Fråga om flytt av finskt äldreboende i Sabbatsbergsområdet  
------------------------------------------------------------------------ 
 
Avdelningschefen Stefan Eriksson vid markkontoret och ersättaren Ewa Schenström 
(m) besvarade fråga av ersättaren Ann-Marie Strömberg (v) om flytt av finskt 
äldreboende i Sabbatsbergsområdet.  
 
Beslut 
 
Marknämnden tackade för svaret. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 


